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Armáda spásy  v  Moravskos lezském kraj i  -  soc iá lní  s lužby

PŘÍBĚHY...

Vážení a milí přátelé, podporovatelé Armády spásy!

Pro letošní ohlédnutí za rokem 2023 jsme zvolili PŘÍBĚHY. Také advent je
příležitost, kdy si připomínáme starý příběh vánoční. Narodilo se v něm
chudé dítě rodičům bez domova, za dramatických okolností. Ale jeho příběh  
nám dává dodnes naději a radost. 

V Armádě spásy jsme opravdu vděční za každého, kdo jakýmkoli dílem
přispívá, aby i nelehké, někdy dramatické příběhy lidí, kterým pomáháme,
měly naději a dobrý konec! Naše služby jsou finančně podpořeny
Moravskoslezským krajem a jednotlivými městy a obcemi. Jsou však
záležitosti, které z těchto dotací nemůžeme uhradit, či nejsou za peníze.
Abychom Vám tuto mozaiku pomoci ilustrovali, chceme se podělit o
některé příběhy.

SPOLEČNĚ jsme v našem regionu pomohli 6200 lidí v nouzi! Těm, kteří
ztratili domov, kteří byli ohrožení jeho ztrátou, kteří byli osamělí, nebo si
nevěděli v životě rady. Doufáme, že mnoho z těchto příběhů jsou ty s nadějí
do budoucna. Přejeme i Vám NADĚJI do nového roku 2024!
 
Za oblastní ředitelství Alena Válková

RADOST Z ROZJASNĚNÍ ŽIVOTA DRUHÝCH SE
PRO NÁS STÁVÁ KOUZLEM SVÁTKŮ. W. C. JONES
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PAN KAREL ZAKOTVIL V PŘÍSTAVU

Staral se o nemocnou maminku pár let, ačkoliv
by sám již péči potřeboval. Když zemřela,
zhroutil se a skončil v psychiatrické nemocnici,
kde byl 3 měsíce hospitalizován. Neměl se ale
kde vrátit, a tak byl odkázán na Armádu spásy.
Pobyt na ambulantních službách (denním
centru, noclehárně) byl pro něj velmi náročný,
po psychické i fyzické stránce. Jeho sociální
pracovnice zjistila všechny potřebné informace,
aby spolupracovat a začít situaci řešit. Na jeho
přání jsme pak kontaktovali jeho sestru, ta mu
však nedokázala pomoci. Požádali jsme tedy 
o bydlení v našem Domově Přístav, který byl pro
něj kvůli snížené soběstačnosti ideální. Naštěstí
se povedlo brzy v tomto domově ubytovat. 

Žije tam dodnes a dle našich zpráv je velmi
spokojen.

RODINA V NOUZI NAŠLA POMOC

S žádostí o pomoc nás oslovila početná rodina, která se
ocitla ve velmi těžké životní situaci, která vyvrcholila
ztrátou domova. Rodina byla nucena 
se dočasně rozdělit tak, aby matka s dětmi našla přístřeší 
v azylovém domě pro matky s dětmi 
a otec mohl využívat služeb azylového domu pro muže.
Problémy a krize, které na rodinu dolehly, nebyly jen
materiální povahy. Objevily se také potíže se zdravím
jednoho z dětí a bylo nutné rodinu co nejrychleji vrátit do
přirozeného prostředí, které jim může nabídnout jen vlastní
bydlení.

Rodina náročnou situaci ustála, využila všech svých sil 
a prostředků, a za pomoci sociálních pracovníků se jim
podařilo získat městský byt s dispozičním právem Armády
spásy. V současné době rodina spolupracuje s pracovníky
našeho terénního programu a pracuje na udržení nájemního
bydlení. Otec nastoupil do zaměstnání a matka se stará 
o své děti, rodinu a buduje pro ně rodinné zázemí. 

PŘÍBĚHY S NADĚJNÝM
KONCEM
6200 LIDSKÝCH PŘÍBĚHŮ ZA UPLYNULÝ ROK
8 MĚST
41 SOCIÁLNÍCH SLUŽEB, 1 ORDINACE
2 PŘÍBĚHY PRO ILUSTRACI 



Jak zapojujete zaměstnance a zákazníky do podpory
dobročinných projektů a jaký máte v tomto směru
dlouhodobý cíl?
V naší továrně není dobročinnost jen slovo, je to
firemní hodnota. Sami zaměstnanci jsou kreativní 
a přicházejí s nápady, jak dobro šířit po celé organizaci.
Klíčové je téma péče. Naše cesta, kterou jsme si interně
nazvali STOPROCENTNÍ PÉČE, je dlouhodobá vize, jak
bychom chtěli, aby naše továrny vypadaly. Věříme, 
že tohle nastavení nezůstane jenom uvnitř továrny, 
ale že prosákne i do okolí.

Co vás motivovalo spolupracovat s Armádou spásy?
Tam kde cítíme, že je nějaká potřeba, snažíme se
pomáhat. Máme dlouhodobé partnery jako je Armáda
spásy, se kterými spolupracujeme, protože to jsou
projekty, které nám dávají smyl. Není to něco
jednorázového. Je to směr, u kterého vnímáme, 
že MŮŽEME POMOCT ČLOVĚKU ZMĚNIT ŽIVOT.
Samozřejmě pokud nastanou situace jako živelné
pohromy, nebo se něco stane některému z našich
zaměstnanců, tak se snažíme také pomoct.

Jaká je Vaše osobní motivace rozvíjet dobročinné
projekty?
Když můžu pomoct, tak bych měla. Tohle je něco,
co mi vštěpovala moje babička Anežka, z mého
pohledu asi nejlaskavější člověk v mém životě. Byla
mi vzorem, a i když už byla v pokročilém věku,
vždy podávala pomocnou ruku.

Můžete se s námi podělit o nějaký příběh nebo
zážitek, který vás nejvíce ovlivnil během
spolupráce s Armádou spásy?
Jeden silný moment byl na dobrovolnickém dni 
u vás, kde jsme slyšeli, jak snadné je dostat se do
složité životní situace, a jak těžké je udělat ten
krok ven. Druhý byl také zde, byla to neskutečná
LÁSKA, LASKAVOST A SRDEČNOST lidí, kteří
pracují v Armádě spásy. Moc si toho vážím. 
Myslím si, že všichni vaši kolegové potřebují
podporu od nás ostatních, protože je to
neskutečně energeticky náročné. 

ROZHOVOR S PANÍ LUCIÍ
VÁŽÍME SI VŠECH FIREMNÍCH PARTNERŮ, KTEŘÍ SE ROZHODLI SPOLEČNĚ 
S NÁMI POMÁHAT LIDEM V NOUZI. LETOS JSME VELMI INTENZIVNĚ
SPOLUPRACOVALI SE SPOLEČNOSTÍ MONDELĒZ INTERNATIONAL, KTEROU
ZASTUPOVALA PŘEDEVŠÍM P. LUCIE NOVÁKOVÁ.



Jak pomáhají dobrovolníci v Domově Přístav Kunčičky

Paní Lenka je velice energická a milá žena se srdcem na
dlani. Přestože má sama hodně práce, dochází
dobrovolně k nám do Přístavu stříhat naše seniory. Na
první pohled poznáte, že tady byla. Uživatelé vždy o
pár let omládnou, jejich vlasy mají šmrnc a pánové mají
pečlivě upravené vousy a obočí. Do spolupráce se
zapojila i maminka paní Lenky, která v těchto dnech
pro naše uživatelé peče vánoční cukroví. 

“Skvělá zkušenost a zkouška vlastní trpělivosti,"
říká o dobrovolnictví pan David, dobrovolník.

"Poznávat pracovníky a uživatele domovu je
nesmírně motivující. Doprovody bývají trochu
náročnější, no další velice cenná zkušenost. Občas
je dobré si připomenout, že každý jsme jiný a co
jeden má za banalitu a samozřejmost, může být
pro druhého velice nelehkou situací.

A i návštěva očního vyšetření nemusí být zcela
snadná. Běžné rozkapání očí uživatele mi
připomnělo, jak jsem se pral s optikem, když mě
před 20 lety učil nasazovat kontaktní čočky. Holt
až tréning dělá mistra, to platí ve všem, a je dobré,
když si občas i mistr připomene že byl učněm."

PŘÍBĚHY DOBROVOLNÍKŮ
DĚKUJEME VŠEM NAŠIM
DOBROVOLNÍKŮM ZA ČAS, ENERGII A
ČASTO I SRDCE, KTERÉ MAJÍ PRO
KLIENTY I NÁS ZAMĚSTNANCE.

Sociální služby Armády spásy jsou realizovány s finanční podporou:          

Všem dalším podporovatelům za jakoukoli formu pomoci DĚKUJEME!

          T V O Ř Í M E  S P O L E Č N Ý  P Ř Í B Ě H


